
 

                 VERSLAG VERGADERING E-TEAM 

📅 vrijdag 15 november 2024 

🕢 19:30 

🔑 Tina 

✅ Aanwezig: Amin, Tina, Rany, Vicky, Sander (digitaal) 

      Verontschuldigd: / 

      Afwezig: / 

🧾Legende:  I  deze topics vullen we op voorhand aan, worden nagelezen en worden niet behandeld 

op het E-Team;  G  is gesprek dat doorgaat tijdens de vergadering, maar waarover zeker ook op 

voorhand info mag komen;  N  is een nieuwe taak waar iedere geïnteresseerde zijn eigen naam bij 

mag zetten. 

Wanneer E-Teamleden aan onderwerpen denken die niet zijn opgenomen in de agenda mogen deze 

er steeds bij genoteerd worden, topics mogen ook verschoven worden. 

Een naam in het rood duidt aan aan wie een taak(je) werd toegewezen. 

De agenda wordt uitgebreid ingevuld in derde persoon (vb. Vicky legde het hobbylokaal vast op … ). 

We noteren al de info waar we over beschikken in een agenda zodat de andere E-Teamleden zich zo 

goed en volledig mogelijk kunnen voorbereiden. Dit om de vergadering zelf vlotter te doen verlopen 

door niet te moeten focussen op een uitleg maar meteen door kunnen gaan naar het besluit. Dit 

houdt ook in dat al de info die via andere kanalen werd gecommuniceerd tussen de vorige en de 

huidige vergadering wordt opgenomen in de agenda. 

 

MAANDELIJKS TERUGKERENDE ZAKEN 

 

Goedkeuren verslag vorige vergadering G Coulissen                                        

 

 De overige E-Teamleden hadden nog een paar opmerkingen op het verslag van oktober. Rany past 

hun punten aan en post het verslag in Discord.  

 

Financiën I Coulissen                                    Tina 

 

● Wijziging rekeninghouders: Vicky ging langs bij de bank op 8/11, waarna Tina de bank 

mailde op 9/11. We kiezen ervoor om Vicky enkel toegang tot de rekeningen te geven maar 

geen fysieke bankkaart. Dit kost ons geld en ze gaat dit waarschijnlijk niet gebruiken. 

● Eindbalans 2024 inschatting: We zullen mooi afsluiten, vermoedelijk €800 beter dan budget 

en dan missen we de €2.400 subsidies van Stad Vilvoorde van 2024 nog, omdat we die pas in 

2025 zullen krijgen (gezien de commentaar op het berekenen ervan door de cultuurraad en 

 

https://docs.google.com/spreadsheets/u/0/d/11GDvMsR6H69Gu9wNlhAhxWBEtttm50sC/edit


 

haar leden). We verwachten vooral nog de facturen van Het Bolwerk (schouwburg D3M, 

hobbylokaal voorjaar & najaar) en de mogelijke inkomsten van Winters Vilvoorde. 

 

GESPREKSONDERWERPEN 

 

Huishoudelijk reglement: op 29/10 heeft het E-Team hierover vergadert, Tina keek nadien na 

wegens niet aanwezig op de vergadering en gaf laatste opmerkingen door aan Vicky. 

 
Tijdens deze meeting stonden we stil bij het artikel over doorstromers? Gebruiken we dit nog? Zijn 

we niet allang blij dat er genoeg acteurs gevonden worden? 

17) Voor projecten die bedoeld zijn voor doorstromers, wordt uitgegaan van een minimale 

bezetting van 80% doorstromers. Een doorstromer is iemand die minstens één productie bij 

ELEMENT heeft afgerond als verzekerde acteur. 

De laatste jaren hebben we aan deze regel inderdaad niet veel aandacht meer besteed, maar is hij 

ook weinig tot niet van toepassing geweest. Het is echter nuttig om deze in het huishoudelijk 

reglement te laten staan, zodat we erop kunnen terugvallen indien nodig. Sander vindt dat we deze 

bedenking elke keer moeten maken.  

Iemand vroeg aan Sander of het E-Team wel bevoegd is om het huishoudelijk reglement te wijzigen 

zonder goedkeuring van de AV. Het wijzigen van het huishoudelijk reglement valt wel degelijk onder 

de bevoegdheid van het E-Team. 
 

Brainstorm: plan van aanpak: 

- Locatie: VOC, onder de kerk, café naast het stadhuis, Radar, zaal van de stad Vilvoorde?  

Sander vraagt het kleine zaaltje van het VOC. Anders eventueel het zaaltje boven in de B99 

op de Grote Markt.  

- Rany checkt bij Don: start uitwerken ELEMENT 2.0, 22 december om 19u. Vicky stuurt Rany 

haar laatste mail naar Don door.  

 

1984 (25, 26 & 27 oktober ‘24) G Podium                                       Rany 

 

● Financieel Verslag 

● Toeschouwersaantal erg laag: 184 vs 252 Duivelshuis vs 157 ZEMV (maar 2 voorstellingen). 

Hoe komt dit denken we? Moeilijk om 1 oorzaak aan te duiden, maar mogelijke redenen zijn 

de timing (herfstvakantie), de kleinere cast met 6 acteurs, dat we buiten Vilvoorde hebben 

gespeeld?  

● Evaluatie acteurs & crew: Samenvatting Evaluaties 1984  

 

ELEMENT 2.0 G Coulissen                                   Vicky 

https://docs.google.com/presentation/d/1fr2aGUDFeEw5YRYx7zJnb0FqkOzVlQLuJL-r1YF1BW4/edit#slide=id.g3123cf170e2_1_62
https://docs.google.com/document/d/1_1QkeAV4x1aNRCRbsTa6aG5KF2N347h9LjFZ8HKmcl0/edit?tab=t.0


 

● Evaluatie gemeente Machelen: Tina stuurt een mailtje naar Annick voor feedback. Onze 

puntjes: - We stonden niet in het boekje van de gemeente/GC ‘t Kwadrant 

- Bibliotheek wou ons niet promoten digitaal omdat zij enkel zaken van de gemeente 

mogen promoten (maar de gemeente deed wel de bar en had dus ook bij de promo 

te winnen).  

- Willen ze deze samenwerking nog herhalen? 

 

Spoorloos  (23-25 mei 2025) G Podium                                      Vicky  

 

- Eerste lezing 14/11 verliep oké, meerderheid tevreden met rollen, sfeer redelijk goed, 

standaard eerste lezing.  

- Het script werd nagelezen door het leescomité, bestaande uit Thomas, Nele, Valerie en 

Joël. 

- De schoolovereenkomst met Het College werd getekend. 

- Beschikbaarheid zaal te bevestigen door Vicky maar waarschijnlijk in orde.  

- Tina dient de verzekering in orde te brengen.  

- Het huishoudelijk reglement werd overlopen met de leden, leden mochten dit meenemen 

en later getekend aan Tina bezorgen.  

- Sponsortocht: 29 maart werd vastgelegd als datum.  

- Casting: niet iedereen was tevreden met de rolverdeling. 

 

Herfst ‘25 G Podium                                      Vicky   

 

We ontvingen in totaal 5 voorstellen:  Voorstelformulier ELEMENT-producties (Antwoorden)

- Bernarda Alba: ingediend door Valerie 

- Het Examen: ingediend door Jelle  

- 12 Angry Men: ingediend door Guus 

- A Few Good Men: ingediend door Guus  

- The Hateful Eight: ingediend door Guus  

Na uitgebreide discussie, kozen we voor ‘Het huis van Bernarda Alba’. 

Vicky neemt contact op met diegenen die een voorstel indienden, vraagt Thomas en Guus of ze 

openstaan voor een samenwerking qua regie, en Thomas of de polyvalente zaal oké is.  

 

Voorbereiding AV 29/01/25 G Coulissen                                   Vicky 

 

 nog verder in te vullen door de E-Teamleden. 250129 Agenda AV

Vicky dient het hobbylokaal nog vast te leggen bij Bruno. 

 

 

https://docs.google.com/spreadsheets/d/1Yv7li_0vZzo4KSk0dk1WegfA22MD-mAtIZSfbP483mM/edit?usp=sharing
https://docs.google.com/document/d/18xbxVmb1bB8s2CqXadf0p_TSAe2LTcBLBp4k8P8WZuM/edit?usp=sharing


 

Marketing G Coulissen                                   Vicky   

 

- Leen mailde scholen aan om daar een gratis improworkshop aan te bieden met de hoop om 

zo reclame te maken voor onze auditiedag. Dit was goedbedoeld maar er zijn wat stappen 

overgeslagen. Vicky sprak haar hierop aan, de workshop is uiteindelijk niet doorgegaan. 

- Sociale media: Lander lanceerde een oproep om een filmpje te maken over ‘waarom onze 

leden graag lid van ons zijn’. Hier werd niet op gereageerd. De tijdspanne hiervan was erg 

kort, wat het moeilijk maakte om hier tijdig op te reageren. Kunnen de E-Teamleden nog 

iets inzenden, zo kan Lander het filmpje toch nog maken om er dan binnenkort iets mee te 

doen. 

 Amin zou graag vanaf nu de marketing willen meesturen samen met de opvolging van de 

  social-media kalender.  
 

T-shirts G Coulissen                                            

 
Rany zal een oproep doen in de ledengroep op WhatsApp en via de nieuwsbrief. Google form met 

maat, betalingsinfo etc.  

Tina zoekt de kostprijs van de vorige druk op.  

Rany zorgt voor de body en de bavet voor de nieuwe kleine ELEMENT-leden en neemt de roll-up over 

van Tina.   

 

Winters Vilvoorde (dec 2024 - jan 2025) G Foyer                                           Vicky 

 

We werden door stad Vilvoorde gecontacteerd. Vicky liet weten dat ELEMENT interesse heeft om de 

bar een of twee keer uit te baten. Intussen werd er een mail teruggezonden met data waar tappers 

voor gezocht worden, hier komt weldra een ledenoproep voor. 

 

Website, social media & blog G Coulissen                                 Sander 

 

- Uprising nodigde ons op Facebook uit als medeorganisator van hun evenement op 16 

november. Rany vroeg via mail wat de precieze bedoeling was, maar het ging om een 

vergissing. Ze nodigen ons wel van harte uit om aanwezig te zijn! 

- De audities werden vermeld op de website & de ticketverkoop van 1984 werd stopgezet 

- Mee te nemen naar volgend E-Team: wanneer sluiten we de online ticketverkoop af? 

 

Varia G Coulissen                                             

 



 

 

- Hobbylokaal: Bruno laat weten dat we minstens 35 keer het hobbylokaal moeten huren om 

€9,9 ipv €12 te betalen per avond. Omdat het Bolwerk gesloten is tijdens schoolvakanties, 

zijn er eigenlijk maar 36 donderdagen waarop we het hobbylokaal kunnen. Hierdoor heeft 

het hobbylokaal annuleren voor bepaalde repetities die niet doorgaan eigenlijk geen zin, 

daardoor zouden we immers juist meer moeten betalen. 

- De Violier en de Tobit site: we lieten Jakke weten dat we niet geïnteresseerd zijn om samen 

met de Violier een engagement aan te gaan, maar eerder vrijblijvend polsten naar 

mogelijke repetitie/stockageruimtes van de stad. Sowieso wordt het Tobitdossier pas 

volgend jaar bekeken door het nieuwe schepencollege. 

- Checkinera evaluatie: te bespreken op het volgende E-Team 

- Jetons evaluatie: te bespreken op het volgende E-Team 

- Visitekaartjes: te bespreken op het volgende E-Team 

- Fotobanner: wordt overgenomen door Rany.  

- Gevangenis: Tina contacteerde Geerke opnieuw, met de melding dat ze het asap zouden 

moeten ophalen. Ze bekijken het. 

- Website OPENDOEK: we staan niet op hun kaart met theatergezelschappen 

https://www.opendoek.be/ontmoeten/gezelschappen => te bespreken op het volgende 

E-Team 

- Website stad Vilvoorde: op de website van de stad Vilvoorde is er een overzicht van het 

aanbod voor jongeren (vanaf 16+). Zouden we hen kunnen contacteren om ELEMENT hieraan 

toe te voegen? https://www.vilvoorde.be/aanbod-voor-jongeren-16 te bespreken op het 

volgende E-Team 

- Eurosong watch-party: Amin zou graag iets rond de periode van Eurosong willen doen samen 

met de leden. Hij heeft hiervoor al contact opgenomen met Joren. Joren liet weten dat er 

eerst een datum en een locatie moet worden geregeld. Daarna kan de inkleding van de 

avond gebeuren.  

 

INFORMATIEVE ONDERWERPEN 

 

Winteractiviteit leden I Foyer                            Sander & Amin 

 

Winterefteling: gepland voor 27/12. 

Kerstmarkt: oproep is in de ledengroep gelanceerd. Er wordt binnenkort een datum gekozen.  

 

Nieuwsbrief I Coulissen                     Rany & Sander 

 

 

https://www.opendoek.be/ontmoeten/gezelschappen
https://www.vilvoorde.be/aanbod-voor-jongeren-16


 

Rany en Sander zaten op 7 november samen ter voorbereiding van de herfstnieuwsbrief. Ze hebben 

mensen gevraagd de verschillende stukjes tekst klaar te hebben tegen 21 november, zodat Valerie 

aansluitend kan nalezen.  

 

Monthly Movie Nights I Foyer                                           Sander 

 

Met 9 mensen genoten we van The Wild Robot in de UGC Mechelen. 
 

ELEMENTAIR 2025 (1 maart 2025) I Foyer                          Sander & Amin  

 

Meeting tussen Sander en Joren is gepland op 12/11 om 20u30 (na de ELEMARKETING meeting). 
 

AIAI (Stalstudio) I Foyer                                         Rany 

 

De 8 tickets werden inmiddels gekocht!  

 

Phantom of the Opera  I Foyer                                          Tina  

 

14 leden toonden interesse om samen naar Phantom of the Opera in de Stadsschouwburg in 

Antwerpen te gaan. We wachten nog op de laatste leden om de poll voor een datum in te vullen. 
 

Midzomernachtdroom  I Foyer                                          Tina  

 

14 leden toonden interesse om samen naar Midzomernachtdroom van Sjato ‘84 (met Rany) te gaan. 

We wachten nog op de laatste leden om de poll voor een datum in te vullen. 

 

 

GEEN NIEUWS, doch niet te vergeten 
 

- Mei 2026 

- Externe regie toekomst? 

- Terugkomdag schrijfcursus voorjaar 2025 te organiseren 

- Musicalcursus 01/2025 (Sander, Sarah, Silke, Nora)         

 


